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INNGÅELSE AV LEIEKONTRAKTER UTEN OFFENTLIG ANBUD 
ANMODNING OM INNSYN I JURIDISK UTREDNING 
 
I driftsstyrets møte 6. november 2012, opplyste rådmannen at leiekontrakter 
som kommunen ønsker å inngå med utbyggerne av Rutebilstasjonstomta ikke 
måtte legges ut på offentlig anbud. Det ble vist til at kommunen hadde foretatt 
en juridisk vurdering av at dette ikke var påkrevd. 
 
Venstre stiller seg svært kritisk til dette.  
 
For det første er denne kontrakten et stort økonomisk løft for kommunen, med 
en total verdi på mer enn 10 millioner kroner. Vi mener at uansett om det er 
juridisk påkrevd å legge en slik kontrakt ut for åpen konkurranse eller ikke, så 
bør kommunen i økonomisk egeninteresse søke å få et billigst mulig leieforhold. 
Vi tror at det får man best ved å gå i markedet. 
 
Men vi stiller også spørsmål ved om det er juridisk holdbart å ikke legge en slik 
kontrakt ut på anbud. Vi viser til at KOFA ved en rekke prinsippavgjørelser har 
fattet vedtak om at offentlige leiekontrakter skal konkurranseutsettes. 
 
Vi ber derfor om å få oversendt den juridiske utredningen som rådmannen viste 
til under driftsstyrets behandling av saken. 
 
Vennlig hilsen 
 
Mandal Venstre 
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